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Interpelacja w sprawie udrożnienia chodnika stanowiącego dojście do 
przychodni zdrowia przy al. Kompozytorów Polskich 8. 

W�t,J)k � 1QM,bl • Rił� aJM,k � I b b" .. ki zw1ąz u z nagrrunnym pro emem mew aściwego �ar owama w o rę 1e IllleJs ego 
odcinka chodnika stanowiącego dojście do przychodni zdrowia przy al. Kompozytorów Polskich 8 

od sąsiedniego parkingu dwupoziomowego, opisanego w artykule prasowym redakcji „Nowy 
Tydzień" jako „Wolna amerykanka obok przychodni", zwracam się z prośbą o pilne przystąpienie 
do opracowania, a następnie wdrożenie na miejscu zmiany organizacji ruchu poprzez ustawienie 
proponowanych przez samych mieszkańców słupków blokujących fizycznie wjazd aut na ten 
chodnik oraz sąsiednie przejście dla pieszych rj. ustawienie ich wzdłuż linii zaznaczonych na 

poniższej mapce: 



Jak już podnosiłem w przeszłości, co do zasady w pełni zgadzam się z przytoczonym w 

przywołanym na wstępie artykule stwierdzeniem urzędników odpowiadających za drogi, 

mówiącym o tym, że wszędzie słupków postawić nie można. W części przypadków, np. przy 

lokalach usługowych, sklepach mogą być też one bardzo szkodliwe dla drobnego handlu i biznesu. 

Jednocześnie są także miejsca newralgiczne - takie jak np. dojścia do szkół, przedszkoli czy 

właśnie jak w tym przypadku przychodni zdrowia, które przy notorycznym łamaniu prawa o ruchu 

drogowym w zakresie rozjeżdżania i zastawiania chodników mu_szą być właściwie zabezpieczone 

fizycznymi blokadami. 

Jest to bowiem rozwiązanie niezbędne do zapewnienia pełnego bezpieczeństwa osób najbardziej 

wrażliwych - dzieci, niepełnosprawnych w dojściu do podstawowych dla nich lokali użyteczności 

publicznej. Jednocześnie z uwagi na charakter wykroczeń w tym miejscu tj. ich masowość, przy 

jednoczesnej dużej rotacji parkujących nie jest możliwe skuteczne wyeliminowanie problemu 

poprzez interwencje służb porządkowych. Te mogą tu działać jedynie na zasadzie „maszynki do 

wyciągania pieniędzy", co nie rozwiąże problemu jakim jest realny problem ze swobodnym 

poruszaniem się tędy np. osób na wózkach inwalidzkich. 

Mając na uwadze wcześniejsze pozytywne weryfikacje takich szkodliwych decyzji, jak ta 

opisana ostatnio w gazecie „Nowy 'Tydzień", po moich wcześniejszych interwencjach, proszę o 

podobny krok w tej sprawie i w następstwie przygotowanie niezbędnych zmian w zakresie montażu 

słupków w rejonie dojścia do przychodni przy al. Kompozytorów Polskich 8. Jednocześnie bardw 

proszę zasugerować odpowiedzialnym urzędnikom, aby na przyszłość podchodzili z większą uwagą 

i zaangażowaniem, reagując możliwie jak najszybciej na prośby i sugestie tych, którym służą, czyli 

mieszkańców naszego miasta. 
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